

Report on the *Farm Improvement and Marketing Cooperatives Loans Act* for the fiscal year ended March 31, 1989, pursuant to subsection 22(1) of the Act, Chapter 31, Statutes of Canada, 1987.—Sessional Paper No. 342-806.

Report of the Canada-Newfoundland Offshore Petroleum Board, including its accounts and financial statements certified by the auditors, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 29(3) of the *Canada-Newfoundland Atlantic Accord Implementation Act*, Chapter 3, Statutes of Canada, 1987.—Sessional Paper No. 342-807.

Report of the Atomic Energy Control Board, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 21(1) of the *Atomic Energy Control Act*, Chapter A-16, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-808.

Reports of the National Transportation Agency of Canada required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-809.

Reports of the Canada-Newfoundland Offshore Petroleum Board required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-810.

Reports of the National Energy Board required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-811.

Reports of the Atomic Energy Control Board required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1990, pursuant to subsections 72(2) of the *Access to Information Act*, Chapter A-1, and the *Privacy Act*, Chapter P-21, R.S.C., 1985.—Sessional Paper No. 342-812.

Report of the Copyright Board for the fiscal year ended March 31, 1990, pursuant to subsection 48.9(2) of the *Copyright Act*, Chapter 15, Statutes of Canada, 1988, as amended.—Sessional Paper No. 342-813.

Rapport sur l'application de la *Loi sur les prêts destinés aux améliorations agricoles et à la commercialisation selon la formule coopérative*, pour l'exercice terminé le 31 mars 1989, conformément au paragraphe 22(1) de la Loi, chapitre 31, Lois du Canada, 1987.—Document parlementaire n° 342-806.

Rapport de l'Office Canada-Terre-Neuve des hydrocarbures extracôtiers, y compris les comptes et états financiers certifiés par les vérificateurs, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 29(3) de la *Loi de mise en oeuvre de l'Accord atlantique Canada-Terre-Neuve*, chapitre 3, Lois du Canada, 1987.—Document parlementaire n° 342-807.

Rapport de la Commission de contrôle de l'énergie atomique, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 21(1) de la *Loi sur le contrôle de l'énergie atomique*, chapitre A-16, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-808.

Rapports de l'Office national des transports du Canada établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-809.

Rapports de l'Office Canada-Terre-Neuve des hydrocarbures extracôtiers établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-810.

Rapports de l'Office national de l'énergie établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-811.

Rapports de la Commission de contrôle de l'énergie atomique établis aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 72(2) de la *Loi sur l'accès à l'information*, chapitre A-1, et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, chapitre P-21, Lois révisées du Canada, 1985.—Document parlementaire n° 342-812.

Rapport de la Commission du droit d'auteur, pour l'exercice terminé le 31 mars 1990, conformément au paragraphe 48.9(2) de la *Loi sur le droit d'auteur*, chapitre 15, Lois du Canada, 1988, telle qu'amendée.—Document parlementaire n° 342-813.